
 

Předmět: jednání Výboru pro školství a sport 

 

 

Vážený pane radní, 

obracím se na vás se stručným dotazem. Jak jste spokojený s kvalitou materiálů předkládaných k 

projednání Výboru pro školství a sport? 

V roce 2025 se zatím konala celá dvě jednání tohoto výboru. Pokud nepočítáme schvalování programu, 

zápisů, termínů jednání či ověřovatelů, pak bylo předloženo k projednání celkem 12 věcných bodů. Z 

toho pouze ke dvěma bodům byla přiložena důvodová zpráva. Obzvlášť u bodů “Posouzení návrhu 

Penta Real Estate ke stavbě školských kapacit v rámci výstavby u Radlické ulice” nebo třeba “Žádost o 

prodloužení nájemní smlouvy MŠ V Úvalu” je absence důvodové zprávy více než zarážející. 

Bod “Návrh na potvrzení ve funkci 3 ředitelek a 2 ředitelů mateřských a základních škol” byl jeden z 

těch, které důvodovou zprávu obsahovaly – nicméně zase chyběly veškeré další materiály, na které bylo 

v důvodové zprávě odkazováno. Chápu, že o materiály si lze napsat a vyžádat jejich doplnění. Domnívám 

se však, že základní náležitosti by každý projednávaný bod měl obsahovat automaticky a členové výboru 

by neměli být vystavováni situaci, kdy základní materiály k projednávaným bodům musí speciálně 

vyžadovat. 

 

Předem děkuji za vaši odpověď. 

 

Filip Karel, zastupitel 

člen zastupitelského klubu Piráti 
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